
 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT DE FACULTAT 

CELEBRADA EL 13 DE MARÇ DE 2018 

 

A Bellaterra a les 12:13 del dia 13 de març de 2018, es reuneix la Junta Permanent de la 

Facultat en sessió ordinària sota la presidència del Sr. Degà, actuant com a secretari el 

secretari de la Facultat i amb l’assistència dels següents membres de la Junta: Antoni 

Méndez (degà), Lluís Casas (secretari i vicedegà), Gemma Garcia (vicedegana), Laia 

Saumell (vicedegana), Joan Suades (vicedegà), Llorenç Albons, María Luísa Arboleya, 

Adriana Artola, Marià Baig, Xavier Bardina, Anna Barragán, Félix Busqué, Juan 

Camacho, Daniel Campos, Pilar Casado, Anna Cima, Mercè Corbella, Marta González, 

Albert Griera, Gregori Guasp, Ona Illa, Jordi Garcia Orellana, Cristina Palet, Wolfang 

Pitsch, Xavier Roqué, Antoni Teixell, Anicet Tibau. 

S’excusen: Alejandra Cabaña, Maria Antònia Casellas, Rafael Contreras, Adrià Garcia, 

Jordi Hernando, Josep Enric Llebot, Aitor Lopenandía, Rosa Ortuño, Carmen Pérez. 

 

L’ordre del dia és: 

1. Aprovació, si escau, de les actes de les sessions anteriors de data 19/07/17, 

07/09/17, 16/10/17, 20/12/17. 

2. Informe del degà. 

3. Aprovació, si escau, de la memòria de reverificació del grau en Estadística 

Aplicada. 

4. Aprovació, si escau, de l’informe de seguiment del curs 2016-2017 de la Facultat 

de Ciències. 

5. Aprovació, si escau, de les comissions de revisió dels plans d’estudis dels graus 

en Ciències Ambientals, Matemàtiques i Química. 

6. Aprovació, si escau del Protocol d’actuació en cas d’assetjament en entitats 

col·laboradores. 

7. Informe de la gestió de queixes i suggeriments (procés PS5) del curs 2016-2017. 

8. Informació i ratificació dels acords presos a les darreres sessions de la Comissió 

d’Afers Acadèmics i d’Avaluació de la Facultat. 

9.  Informació i ratificació dels acords presos a les darreres sessions de la Comissió 

de Postgrau de la Facultat. 

10. Afers de tràmit. 

11. Torn obert de paraules. 

 

1.- Aprovació, si escau, de les actes de les sessions anteriors de data 19/07/1717, 

20/12/17. 

 

S’aproven, per assentiment, les actes de les sessions anteriors de data 19/07/17, 

07/09/17, 16/10/17, 20/12/17.  
 

2.- Informe del degà. 

 

El degà dóna la benvinguda als nous membres de la junta, majoritàriament estudiants, i 

agraeix als que l’han deixada, en general per finalització d’estudis, la feina feta. Explica 

que Adriana Artola ha substituït a Joan Rieradevall com a representant del departament 

d’Enginyeria Química, Biològica i Ambiental (baixa per jubilació) i que Jordi Garcia 

Orellana (nou secretari de l’ICTA) ha substituït a Jordina Belmonte que ha deixat la 

direcció de l’ICTA. 



 

El degà inicia l’informe explicant que la gestió de la Facultat ha incorporat finalment una 

gestora de qualitat (Mar Jorba) que dóna servei a les facultats de Ciències i Biociències. 

Ja ha facilitat la feina en la realització dels informes de seguiment i ens serà de gran ajut. 

S’adaptarà com a despatx per a ella i futures incorporacions l’actual sala de reunions dels 

deganats, i s’habilitarà una nova sala de reunions al mòdul Cb. 

 

El degà explica que el curs vinent ja s’oferirà el nou grau en Matemàtica Computacional 

que ja ha superat tota la tramitació i que finalment s’anomenarà ‘Matemàtica 

Computacional i Analítica de Dades’, l’oferta s’iniciarà amb 40 places. 

 

Aprofitant aquest canvi la Facultat ha fet una proposta de modificació de places de 

diversos graus i màsters, que després de ser supervisada pel vicerectorat queda de la 

següent manera: 

El grau de Matemàtiques passarà a oferir 70 places en comptes de 80. 

El doble grau de Geologia i Ciències Ambientals passarà a oferir 30 places en comptes 

de 20. 

El grau de Geologia passarà a oferir 50 places en comptes de 60. 

El grau de Ciències Ambientals passarà a oferir 60 places en comptes de 70. 

El grau de Nanociència i Nanotencnologia passarà a oferir 65 places en comptes de 70. 

El màster de Química Industrial i Introducció a la Recerca Química passarà a oferir 45 

places en comptes de 40. 

El màster de Nanociència i Nanotecnologia Avançades passarà a oferir 30 places en 

comptes de 35. 

Aquesta proposta ha de ser validada per la Generalitat, la proposta ha estat acceptada 

sense modificacions per part del vicerectorat excepte en el cas del grau de Nanociència i 

Nanotecnologia que nosaltres proposarem que passés a oferir 60 places. 

 

El degà continua explicant que hi ha importants novetats de cara al calendari del curs 

2018/2019 que s’aprovarà previsiblement demà: l’equip de govern està impulsant la 

possibilitat de programar cursos en un ‘tercer quadrimestre’, a més també vol que un dia 

al mes i de 12:00 a 14:00 no hi hagi docència programada en cap titulació del Campus 

per a poder-hi programar activitats obertes a tothom. En principi aquest dia anirà canviant 

cada mes, així a octubre seria un dilluns, a novembre un dimarts, a desembre un dimecres, 

etc. El degà explica que des de la Facultat s’intentarà encaixar totes les nostres activitats 

en aquest nou esquema. 

 

El degà passa a comentar diverses activitats: Fa poc s’han realitzat les jornades de portes 

obertes. El dia de la família enguany es programarà en una única data (5 de maig) amb 

dos torns i variarà una mica el format. Finalment explica que l’acte de lliurament del 

doctorat honoris causa a Margarita Sala que va quedar posposat per problemes de salut 

ja s’ha reactivat i la previsió és que l’acte se celebri finalment el 18 d’abril. 

 

El següent tema de l’informe són les obres, el degà explica que ahir justament es va reunir 

amb el vicerector d’Economia i de Campus i van tractar algunes de les necessitats. 

a) d’una banda comenta espais d’ús exclusiu per a la Facultat de Ciències. 

-es procedirà a reelectrificació de dues aules per tal que els alumnes hi puguin endollar 

llurs portàtils. És una obra motivada en part pel llançament del nou grau però servirà 

també com a prova pilot del que pot ser l’evolució cap a un nou model d’aula 

d’informàtica. L’obra anirà acompanyada de l’adquisició d’un pull d’ordinadors portàtils. 



-introducció d’una divisió que amplia espais per a un laboratori docent d’òptica 

-s’està estudiant d’habilitar una zona a la part superior de l’ala C5b com a espai 

d’exposicions. 

b) d’altra banda també comenta espais d’ús compartit amb la Facultat de Biociències. 

-habilitació d’un espai per a la nova gestora de qualitat. 

-habilitació d’una aula per a màsters al mòdul CB (cofinançat pel màster de Química 

Industrial i Introducció a la Recerca Química). 

-Substitució de tarimes i reparació de bancs (especialment malmesos a les aules C3 

centrals). 

-Renovació i ampliació d’antenes WiFi 

-Queden 10 aules a les quals cal tapar les bigues amb un fals sostre. 

-Cal millorar diversos serveis, especialment urinaris. 

 

A continuació el degà passa a temes econòmics i explica que amb la manca de govern a 

a la Generalitat hi ha incertesa sobre quin serà el pressupost de 2018. Malgrat tot, hi haurà 

previsiblement un augment de pressupost de funcionament de centres i departaments que 

ja estava pressupostat globalment, s’assolirien els 3 milions d’euros i seria un augment 

consolidat. 

 

A nivell UAB continua en estudi el nou model de distribució, hi treballa un grup del qual 

el degà forma part. La part de funcionament es repartiria en base a proporcionalitat 

(nombre d’alumnes, i no pas nombre de professors o PAS) amb una part específica en 

funció del grau d’experimentalitat.  A més també hi hauria un 5% que es repartiria per 

incentius. El degà explica que hi ha incertesa sobre l’aprovació d’aquest nou model que 

no seria actiu fins al juny. El degà explica que veient les simulacions fetes amb aquest 

nou model el finançament de la Facultat quedaria aproximadament igual, mentre que pel 

que fa a departaments alguns pujarien significativament però altres baixarien. El degà 

creu que el model que estava desenvolupant l’equip de govern anterior era més fi en la 

determinació de la despesa i ens hauria estat més favorable. En qualsevol cas, com que el 

global pressupostat augmenta en termes absoluts amb el nou model tots els centres i 

departaments acabarien rebent major dotació econòmica. El degà explica que la 

implementació del nou model provocarà que calgui renegociar la distribució entre 

Facultat i departaments, per exemple la partida de camp de Geologia que actualment es 

traspassa directament al Departament, amb el nou model quedaria incorporat a allò que 

rep la Facultat i que després distribueix entre departaments. Finalment el degà explica 

que el nou model no afecta màsters, aquests s’abordaran en un segon estadi de 

desenvolupament del model. 

 

També d’àmbit econòmic i però dins l’apartat d’equipament el degà explica que l’equip 

de govern va agrupar diversos romanents per destinar-los a infraestructura. Inicialment 

va fer una repartició econòmica entre les diverses facultats proporcional a la dotació per 

docència. Posteriorment va obrir una convocatòria de renovació d’equips de laboratori i 

altres espais docents. La Facultat va decidir destinar tota la dotació rebuda inicialment 

per a cofinançar la sol·licitud que varem enviar a la convocatòria que s’obrí 

posteriorment. La estratègia s’ha demostrat positiva ja que hem aconseguit una important 

dotació addicional en la convocatòria (uns 35000 euros més 50000 de cofinçament) que 

ens permet atendre bona part de les necessitats. El degà destaca que  s’ha optimitzat molt 

l’aprofitament d’aquests recursos fent ús fins i tot d’ofertes de l’estil 3x2 a alguns 

proveïdors. 



De cara al futur és gairebé segur que hi haurà una nova convocatòria de reposició de 

material de laboratori que s’obriria al juny, però pel fet de basar-se en romanents no n’està 

garantida la seva continuïtat. 

 

Finalment el degà comenta diverses activitats més: 

-El passat 11 de febrer es va commemorar el dia de la ‘dona i la nena a la ciència’ amb la 

inauguració d’un nou mural consensuat amb la facultat de Biociències a la torre C5 parell. 

També es va fer una macrofoto que pretenia reunir el màxim nombre de dones d’ambdues 

facultats, ciències en va agrupar unes 100 i biociències unes 70. 

-Es repetirà l’experiència de situar un piano a la Facultat durant un dia a disposició de 

tothom que vulgui tocar-lo. L’experiència del 22 de novembre fou un èxit i ara es planteja, 

de cara a la primavera, de fer-ho a tot el campus i durant dos dies amb tres pianos que 

canviarien d’ubicació d’un dia respecte al següent. En el cas de l’edifici C, el piano estaria 

disponible el dia 17 d’abril. 

-Dimecres de la setmana vinent (dia 21 de març) es farà finalment la presentació de la 

nova gramàtica catalana (acte suspès a causa de la nevada). 

-També s’està preparant una jornada amb informació sobre riscos laborals en què es 

convocarà els diversos encarregats de desenvolupar tasques en situacions de risc per 

formar-los sobre quin ha de ser llur paper, de manera que la seva designació com a 

responsables tingui utilitat efectiva. 

-Enguany en motiu dels 25 anys dels estudis de Ciències Ambientals, s’organitzarà un 

cicle de 3 conferències (a càrrec d’un químic, un físic i un geòleg), s’inicia la setmana 

vinent. També emmarcat en aquesta celebració es durà a terme una jornada en què es 

convidaran a membres d’altres facultats de l’estat on s’imparteixen estudis ambientals per 

recollir elements per a reorientar els estudis i afrontar la revisió del pla d’estudis. 

-El 16 de maig ha estat declarat per part de la UNESCO dia internacional de la llum. Les 

Facultats de Ciències i de Biociències tenen previst commemorar-ho amb una xerrada 

anual. 

 

S’obre un torn d’intervencions: 

 

C. Palet pregunta si per a les dates que l’equip de govern vol reservar sense docència hi 

ha prevista alguna activitat. 

 

El degà explica que ell mateix va formular a la comissió d’afers acadèmics si es preveia 

l’organització d’alguna activitat única, que per qüestions d’aforament òbviament no 

podrà mai ser seguida per tota la comunitat universitària. La resposta que va rebre és que 

més aviat s’està pensant en diverses activitats programades simultàniament i obertes a 

tothom. Per la nostra part, la Facultat ja ocuparia aproximadament el 50% del temps 

destinat a aquestes activitats si hi concentrem les que ja fem habitualment. De tota manera 

encara està per concretar com s’articularà finalment aquesta idea, expressa dubtes i 

subratlla que serà complicat consensuar un calendari i horari amb tothom perquè el 

sistema de classes no és homogeni entre les diverses facultats. 

 

C. Palet torna a intervenir per manifestar que a parer seu la jornada de portes obertes no 

va acabar de funcionar, que hi va haver errades en la comunicació. 

 

G. Garcia (vicedegana d’estudiants) explica que la comunicació es va fer pels canals 

habituals i pregunta si van rebre menys gent de la inscrita. 

C. Palet replica que efectivament van rebre menys gent del previst. 



 

G. Garcia reclama que quan va demanar si tot havia anat correctament, no li va dir ningú 

que hi hagués hagut cap problema. 

 

El degà demana si el problema que s’ha produït és a nivell organitzatiu. 

 

C. Palet diu que es tracta d’un problema d’informació, que molts alumnes no sabien on 

havien d’anar. 

 

El degà es compromet a millorar aquest aspecte de cara al futur. 

 

G. Garcia admet que hi va haver un error en un fulletó, l’edició del qual no fou 

responsabilitat de la Facultat, però que a banda d’aquest error no n’hi va haver cap altre i 

que sobre la indicació de les aules justament no n’hi havia per evitar confusions. 

 

A. Tibau intervé per expressar sorpresa sobre l’aparició d’un tercer quadrimestre al 

calendari, no hi veu el sentit i no entén com s’encabirà en el curs, atès que actualment ja 

s’acaba al juliol. 

 

El degà explica que la previsió d’un tercer quadrimestre no implica que la Facultat hi hagi 

de programar necessàriament activitat. Tanmateix creu que s’hi podrien programar 

defenses de TFG o repetir algunes optatives, assignatures dins de pla docent o bé en 

esquema de curs propedèutic.   

 

A. Tibau torna a intervenir per reclamar que els estudiants les franges de dues hores lliures 

de docència les volen per a realitzar assemblees. D’altra banda veu com un element que 

afegirà complexitat a la ja difícil tasca de creació d’horaris per part dels coordinadors i 

creu que és una tasca que caldria informatitzar. 

 

El degà creu que efectivament fora millor triar un esquema més estable per a la situació 

d’aquesta franja de dues hores (per exemple que fos sempre un dimecres). Però explica 

que cada facultat té els propis interessos i sovint no són coincidents. Creu que la rotació 

de dia proposada per l’equip de govern respon a la idea de repartir homogèniament 

l’afectació que pugui tenir la programació d’aquesta finestra sense activitat docent. 

 

C. Palet torna a intervenir per expressar temor al canvi de 20 a 30 places d’accés oferides 

a la doble titulació Geologia + Ciències Ambientals. Creu que hauria estat més prudent 

augmentar-la a 25. 

 

El degà explica que aquesta doble titulació és atractiva i té una demanda elevada 

 

Ll. Casas intervé per remarcar que enguany finalment ja es van assignar 25 alumnes de 

primer a aquesta doble titulació. 

 

C. Palet se suma a la petició d’informatització dels horaris. 

 

M. L. Arboleya intervé per demanar què significa aquesta informatització, ja que els 

horaris ja es troben disponibles en format electrònic. 

A. Tibau remarca que es refereix  trobar o dissenyar un programa que realitzi 

automàticament els horaris o en facilités d’alguna manera la confecció. 



 

L. Saumell (vicedegana d’afers acadèmics) explica que la complexitat és tal que resulta 

que dissenyar horaris és improgramable. 

 

El degà també reconeix que probablement l’ús de software pot aportar poc a la facilitació 

de la confecció d’horaris. 

 

C. Palet torna a intervenir per confirmar que els estudis de Ciències Ambientals 

compleixen 25 anys i convida tots els presents a assistir als seminaris que organitzen. 

 

J. Camacho demana la paraula per explicar que fer horaris és una feina molt complicada 

especialment pel fet d’haver de compatibilitzar els horaris per als alumnes de dobles 

titulacions. Exclama que fer els horaris de física li produeix mal d’estómac, considera que 

està al límit i demana la col·laboració dels coordinadors de química i matemàtiques. 

També vol posar de manifest que utilitzant l’eina de consulta d’horaris no pot aïllar els 

grups de la doble, cosa que li seria molt pràctica per detectar forats que podria ocupar. 

També reclama que no se suprimeixin els professors de suport a les pràctiques. 

 

El degà respon que mirarà què passa amb l’eina de visualització d’horaris i que 

efectivament la coordinació entre coordinadors és imprescindible. Pel que fa als 

professors de suport explica que atesa la situació econòmica els professors de suport 

només es concedeixen a laboratoris amb riscos (a Química), en tots els altres casos se’ns 

ha denegat. I si hi insistim se’ns diu que els podem programar però no comptaran al 

departament per a la dotació de recursos (per bé que sí que es reconeixerà la docència als 

corresponents professors). 

 

P. Casado intervé per explicar que a la titulació de Nanociència i Nanotecnologia hi ha 

assignatures de Física amb 10 alumnes per grup que fan simultàniament diverses 

pràctiques i si no concedeixen el professor de suport hauran de ser 20 alumnes per grup i 

no veu que les pràctiques puguin ser viables. 

 

L. Saumell confirma que només s’autoritza aquest professor de suport si no compta per 

al departament, l’opció és aquesta o bé redissenyar les pràctiques. 

 

El degà intervé per explicar que la situació és aquesta en part perquè el creixement 

vegetatiu de la plantilla de professorat comporta un increment de despesa que no es 

compensa amb les jubilacions. 

 

3.- Aprovació, si escau, de la memòria de reverificació del grau en Estadística Aplicada. 

 

El degà explica que ha calgut fer una nova memòria per aquest grau a causa de la sortida 

de la Universitat de Vic en la organització d’aquest grau (per bé que la seva contribució 

era menor) que a la pràctica comporta únicament petits ajustos d’assignatures obligatòries 

i itineraris. La memòria s’ha aprovat en Comissió d’Afers Acadèmics i ara cal aprovar-la 

aquí abans de passar-la a Consell de Govern. 

 

Es detecta que hi ha hagut una errada en la distribució de la documentació relacionada 

amb aquest punt (doc1) i altres de la junta que s’està celebrant, de manera que la majoria 

de membres no han tingut accés a la documentació. Es proposa que si es considera oportú 



s’aprovin els punts que convingui però condicionats a la rebuda de possibles esmenes 

en un termini de 48 hores des que s’enviï la documentació que no ha arribat. 

 

S’aprova la memòria de reverificació del grau en Estadística Aplicada condicionada 

a allò que determini la rebuda d’esmenes en els termes previstos. 

 

4.- Aprovació, si escau, de l’informe de seguiment del curs 2016-2017 de la Facultat de 

Ciències. 

 

El degà explica que aquest informe (doc2) es fa cada dos anys i que la gestora de qualitat 

n’ha facilitat la redacció. Atès que els membres de la junta no han pogut revisar-los 

proposa l’aprovació condicionada com en el cas del punt anterior. 

 

S’aprova l’informe de seguiment del curs 2016-2017 de la Facultat de Ciències 

condicionat a allò que determini la rebuda d’esmenes en els termes previstos 

 

5.- Aprovació, si escau, de les comissions de revisió dels plans d’estudis dels graus en 

Ciències Ambientals, Matemàtiques i Química. 

 

El degà explica que aquestes comissions estan pensades per a ser grups reduïts de 3-4 

persones per tal de ser més operatives i amb intenció d’ampliar-se de forma natural i 

consultar tots els estaments implicats (estudiants, professorat, etc). En el cas de Ciències 

Ambientals es planteja com objectiu la reformulació del grau mentre que per les 

Matemàtiques i Química es tractaria d’estudiar la realització de canvis menors que no 

haurien de comportar la reverificació de les titulacions. 

 

La composició proposada és la següent: 

Ciències Ambientals: C. Palet, J. Garcia Orellana, R. Linares 

Matemàtiques: M. Jolis, J. Cufí, W. Pitsch 

Química: J. Hernando, I. Gallardo, J. G. Antón, J. Gené 

 

S’aprova la composició de les comissions de revisió dels plans d’estudis dels graus 

en Ciències Ambientals, Matemàtiques i Química. 

 

6.- Aprovació, si escau del Protocol d’actuació en cas d’assetjament en entitats 

col·laboradores. 

 

Pren la paraula G. Garcia per explicar que el protocol (doc3) s’ha fet amb col·laboració 

amb el gabinet jurídic i que finalment s’ha ampliat a totes les activitats docents que 

impliquen o poden implicar activitat fora de la UAB (pràctiques en empreses, TFG, TFM, 

etc). La UAB ja disposava d’un protocol intern per a casos d’assetjament dins de la UAB 

i aquest és un protocol més simple per a casos que es produeixen fora de la Universitat 

però emmarcats en activitats docents de la universitat. 

 

Atès que els membres de la junta no han pogut tenir accés al contingut del protocol se’n 

proposa l’aprovació condicionada com en el cas del punts 3 i 4. 

 

S’aprova el Protocol d’actuació en cas d’assetjament en entitats col·laboradores 

condicionat a allò que determini la rebuda d’esmenes en els termes previstos 
 



7.- Informe de la gestió de queixes i suggeriments (procés PS5) del curs 2016-2017. 

 

L’administradora de centre (A. Barragan) presenta l’informe, explica que s’han rebut 32 

queixes i 10 suggeriments, la majoria per part del PDI, i en menor mesura per part dels 

estudiants i més rarament per part del PAS. Representa un augment d’aproximadament el 

doble respecte l’informe anterior del curs 2015/2016. 

 

En 41 casos s’ha donat una resposta favorable i només en un cas desfavorable. Pel que fa 

al temps promig de resposta ha estat de 31.5 dies (significament superior als 22.7 dies que 

es recollia a l’anterior informe). La raó per l’increment en el temps de resposta va lligat 

al fet que moltes qüestions s’han de derivar a àmbit central i posteriorment tornar a 

nosaltres per a poder-les tancar. 

 

A. Barragan explica que recentment s’ha desenvolupat el canal de participació Opina 

UAB com a eina que unifica la gestió de totes aquestes consultes. És un canal que 

recupera la filosofia de l’anterior UAB Digueu, que compleix els estàndards requerits pel 

SGIQ i que per això ha calgut crear adreces institucionals per a totes les coordinacions de 

grau i de màster. D’acord amb aquest servei s’imposa com obligació donar resposta en 

un termini màxim de 15 dies. 

 

8.- Informació i ratificació dels acords presos a les darreres sessions de la Comissió 

d’Afers Acadèmics i d’Avaluació de la Facultat. 

 

Pren la paraula la vicedegana d’Afers Acadèmics que repassa els acords presos les 

sessions dels dies 19 d’octubre, 14 de novembre i 9 de març (doc4). 

 

Es ratifiquen, per assentiment, els acords presos a les darreres sessions de la 

Comissió d’Afers Acadèmics i d’Avaluació de la Facultat. 

 

8.- Informació i ratificació dels acords presos a les darreres sessions de la Comissió de 

Postgrau de la Facultat. 

 

Pren la paraula el vicedegà de Postgrau que repassa els acords presos les sessions dels 

dies 9 de novembre i 15 de febrer (doc5). 

 

Es ratifiquen, per assentiment, els acords presos a les darreres sessions de la 

Comissió de Postgrau de la Facultat. 

 

9.-Afers de tràmit. 

 

El degà informa sobre els nous convenis de pràctiques i detalla que n’hi ha 4 de Física, 6 

d’Estadística, 4 de Matemàtiques, 1 de la doble titulació Física+Química, 3 de Ciències 

Ambientals, 1 de Química, 1 de Ciències Ambientals+Geologia, 1 de Geologia, 1 de 

Física+Matemàtiques i 16 més relacionats amb màsters. 

 

El degà també informa de la composició de diversos tribunals constituïts per a la revisió 

extraordinària d’exàmens. Es tracta de 4 exàmens de l’assignatura Taller de Modelització 

Matemàtica del grau de Matemàtiques, en tots 4 casos el tribunal l’ha constituït A. 

Alabert, R. Camps i W. Pitsch; a més també n’hi ha hagut en relació a l’assignatura 



Ciència de Materials del grau de Química, en aquest cas el tribunal l’han format J. Ros, 

R. Benages i J. García-Antón. 

 

S’obre un torn obert d’intervencions 

 

J. Camacho intervé per insistir en la qüestió que ha exposat sobre l’aplicatiu de consulta 

d’horaris. 

 

El degà i la vicedegana d’afers acadèmics responen que n’han pres nota i farem la 

corresponent consulta als responsables del disseny d’aquesta eina. 

 

X. Roqué intervé per explicar que el Centre d’Història de la Ciència s’està constituint 

com a centre d’investigació propi, ja ho ha aprovat el Consell de Govern i manca 

l’aprovació per part de la Generalitat. X. Roqué repassa la trajectòria d’aquest centre des 

que l’any 1983 es va articular com a seminari, després centre (1995), i ara fa uns dos anys 

va traslladar la seva seu al mòdul de recerca que comparteix amb l’Institut de Ciències de 

l’Espai. Roqué explica que aquest nou canvi no ha de representar una allunyament, ans al 

contrari ha d’enfortir encara més els lligams amb la Facultat. 

 

X. Roqué també explica que l’any 2018 s’ha declarat Any Feynman i que per 

commemorar-ho al maig David Kaiser, Físic i Historiador de la Ciència especialitzat en 

la figura de R. Feynman viatjarà a Barcelona. Té programada una xerrada a la UB el dia 

11 de maig i hi ha la possibilitat que el dia 9 de maig en faci una al campus de la UAB. 

 

El degà recull amb entusiasme la proposta. 

 

 

S’aixeca la sessió a les 14:03 

 

Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a 13 de març de 2018. 

 

Tal i com es va acordar es va donar un termini de 48 hores per poder examinar la 

documentació i fer arribar possibles aclariments, suggeriments o propostes de 

modificació a la Secretaria del Deganat en relació als punts 3, 4 i 6. Un cop transcorregut 

aquest termini només hi ha hagué una modificació tècnica a l'informe de seguiment del 

curs 2016-2017 (doc 2). 

 

 

 

Secretari:      Vist i plau 

       Degà 

 


